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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit lehet tudni a felvett hitel részleteivel (futamidő, 
kamat típusa és mértéke, törlesztés módja, felhasználás feltételei) kapcsolatban?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A koronavírus és annak gazdasági hatásai elleni harc miképpen érintette az egyes szaktárcák és
háttérintézményeik működési és dologi kiadásait? című, K/11234 számú írásbeli kérdésemre adott
államtitkári választ köszönettel vettem. Talán nem egyedüliként az országban nem igazán értem,
hogy miközben  az  önkormányzatoktól  rendkívül  jelentős  elvonásokra  kerül  sor,  aközben  miért
halaszthatatlan  az  említett  nettó  százmilliós  értékű  gépjárműbeszerzés  a  Nemzeti  Infrastruktúra
Fejlesztő  Zrt-nél,  vagy az  államtitkárok tiszteletdíjának törvényi  előírásokat  meghaladó 35%-os
megemelése?

Ráadásul itt az újabb, ezúttal az Európa Tanács Fejlesztési Banktól (CEB) felvett hatvanmilliárd
(175  millió  euro)  forintnyi  hitel.  A  Pénzügyminisztérium  közleménye  szerint  ez  maszkok,
gyógyszerek, tesztek, fertőtlenítőszerek, valamint intenzív ágyak beszerzését biztosítja. Próbálom
megérteni.  Miközben elméletileg  havi  2,8 millió  maszk gyártására  alkalmas  komplett  gépsorral
rendelkezünk, s miközben százezer számra osztogatjuk a maszkokat, aközben hitelt veszünk fel,
hogy a hazai  igényeket  ki  tudjuk elégíteni?  Vagy ebből  majd jut  kormányzati  propagandára is,
amelyet gondos alapossággal kizárólag a kormánypárti elfogultságukban meg nem kérdőjelezhető
médiumok felületein helyeznek el?

A  megszokott  kormányzati  kommunikáció  szerint  jelentős  kormányzati  tartalékok  állnak
rendelkezésre,  így Magyarország nem szorul  hitelre.  Európából  pedig  –  legyen  szó  az  Európai
Unióról, az Európai Bizottságról vagy éppen az Európai Tanácsról – csak támadásra számíthatunk,
lévén  Soros-ügynökök  állnak  készenlétben,  hogy  befolyásukat  érvényre  juttatva  hazánk



szuverenitását  elvegyék.  Magyarország  mégis  újabb  hitelt  vesz  fel.  Ennek  a  helyzetnek  a
feloldhatatlan ellentmondásait mindenki látja, így a kérdésem nem erre irányul.

Tiszetelt Miniszter Úr!

Mit  lehet  tudni  a  felvett  hitel  részleteivel  (futamidő,  kamat  típusa  és  mértéke,  törlesztés
módja, felhasználás feltételei) kapcsolatban?

Várom megtisztelő válaszát!
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